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Vedoucí kolotoče Pro 14, 2022

Zákaz chovu slepic pod širým nebem v Česku je pouze
začátek, protože evropská směrnice RED II zřejmě míří
k omezení či dokonce zákazu topení dřevem a štěpkou!
Podle vědců pracujících pro EU je spalování dřeva
horší než fosilní paliva, protože dřevo je pohlcovačem
CO2 a jeho spalováním se oxid opět vrací do atmosféry
a těžbou stromů se snižuje úložná kapacita pro CO2 v
porostech! Pod hrozbou H5N1 dojde k omezení a
regulaci výroby kuřat a vajec samochovem, lidem se i
omezí topení dřevem! Total Control!

aeronet.news/zakaz-chovu-slepic-pod-sirym-nebem-v-cesku-je-pouze-zacatek-protoze-evropska-smernice-red-ii-
zrejme-miri-k-omezeni-ci-dokonce-zakazu-topeni-drevem-a-stepkou-podle-vedcu-pracujicich-pro-eu
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hrozbou H5N1 dojde k omezení a regulaci výroby kuřat a vajec samochovem, lidem
se i omezí topení dřevem! Total Control!

V České republice platí od středy 14. 12. 2022 zákaz chovu drůbeže a

hlavně slepic pod otevřeným nebem, a to prý kvůli hrozbě zavlečení

viru H5N1 způsobujícího ptačí chřipku [1]. Česká hygiena prý

eviduje 6 ohnisek chovů drůbeže v ČR, kde se objevil vysoce agresivní

a nakažlivý kmen viru H5N1, který se do chovů drůbeže dostává z

trusu volně poletujícího ptactva z nebe. Veškerá drůbež se tak

musí od středy v ČR chovat uvnitř budov, což je pro drtivou

většinu malochovatelů naprosto vyloučené, protože na to

nemají prostory. Nějaký čas je možné slepice držet zavřené v

kurníku, ale to znamená zvýšené náklady na krmiva, protože slepice

si nemohou hrabat potravu v zemi a o to více potřebují dodatečných

krmiv.

Především je zajímavé, že v okolních zemích žádná opatření přijata

nebyla, takže když pták z ČR přeletí z českého Chebu do německého

Waldassenu, tak se virus do Německa nerozšíří, protože je

uvědomělý a německé slepice nenapadá. Hádejte, odkud se lockdown

na slepice okopíroval do ČR? No přece z Velké Británie, kde již v

listopadu nařídili zavřít slepice do interiérů budov [2]. V

laboratořích Porton Down asi zase něco po čase ukuchtili. Uběhl

měsíc a šup, je to v Česku. Bože, to je tak průhledné.

https://href.li/?https://www.seznamzpravy.cz/clanek/domaci-zivot-v-cesku-zakaz-venkovniho-chovu-drubeze-od-stredy-po-celem-cesku-221267
https://href.li/?https://www.mirror.co.uk/news/uk-news/bird-flu-lockdown-poultry-forced-28427311
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Likvidace chovů slepic v listopadu 2022 ve Velké Británii, rovněž kvůli

jakémusi novému kmenu H5N1

Tím chci jenom sarkasticky poukázat na to, že ta hysterie o údajné

hrozbě viru H5N1 je v ČR samozřejmě zástěrkou na pozdější

plánovanou evropskou regulaci osobního chovu drůbeže v EU, který

je nejvyšší v celé Evropě právě v zemích bývalého Východního bloku

a znepokojuje členy Komise 300 v mnoha ohledech. Osobní chov

zvířat za účelem samovýroby potravin v podobě vajec a masa

nebezpečně ohrožuje plán globalistů na zavedení tzv. emisně

neutrální společnosti.

Což není nic jiného, než ukončení výroby a chovu živočišných

potravin a produktů z živočišné výroby pocházející. Jedno jediné

vejce ze slepic obsahuje tak obrovskou dávku přírodních proteinů a

rovněž minerálů. že se tomu žádní cvrčci ani jiný hmyz nedokáže

vyrovnat. Vejce mají více forem použití, nejen pro přímou

konzumaci, ale i do pečiva. Proto v celé EU již několik let běží

program na registraci všech chovatelů drůbeže, aby byli registrovaní

a dohledatelní.

Záminka viru H5N1 má za cíl navodit podmínky pro regulaci, zdanění a pozdější eliminaci samovýroby

živočišných potravin v domácích podmínkách

https://aeronet.news/wp-content/uploads/AvianFluControlTeam.jpg
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Jakmile budou všichni chovatelé drůbeže registrování, dojde k

nastartování uměle vyvolané krize, paniky, chaosu, nejčastěji pod

záminkou nějakého viru. Okamžitě dojde k přijetí drastických

opatření proti registrovaným chovatelům. Pokud někdo nechá

teď slepice venku, dostane pokutu až 100 000 Kč jako

fyzická osoba. A pokud je to firma, která se zabývá chovem

slepic obchodně s cílem produkce vajec, tak tam může být

pokuta až 2 000 000 korun. Jenže pozor! Tady si musíme něco

vysvětlit.

Průmyslového chovu slepic se toto vlastně nedotkne, protože chov

slepic ve firmách probíhá už dnes formou indoor chovu v halách na

podestýlce, takže firem se toto nedotkne. Ano, tato hysterie okolo

H5N1 je namířena na likvidaci samochovů obyčejných lidí doma,

někde v Horní Dolní, kteří mají tu drzost, že si chovají vlastní slepice

na vajíčka a mladá kuřata na maso. A tím se dostáváme záhadě na

kloub! Jde o maso!
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Tohle se brzy stane v EU trestným činem. Vlastní chov slepic, zvyšování zátěže

CO2 a terorismus, ohrožování populace chovem slepic pod otevřeným nebem,

vlastně pod stromem…

Slepice ve své mladé formě kuřete je totiž v západní populaci v

dnešní době suverénně a dalece nejoblíbenějším masem vůbec. Z

kuřecího masa jsou hamburgery (McChicken apod.) a křidýlka, KFC

postavilo na smaženém kuřeti celý business, není jediná hospoda,

kde by nebyl v hlavní nabídce kuřecí řízek, kuřecí prsa atd. Kuřecí

bílé maso je navíc v porovnání s hovězím a vepřovým dokonce i

zdravější, jenže tohle prostě Komisi 300 vadí.

Proč je slepice a její mladší vývojový stupeň v podobě

kuřete nepřítelem globalistů? Protože se jedná o maso,

které si může chovat každý, kdo má kousek nějakého

pozemku! Slepice je hned po včele medonosné druhým

nejužitečnějším tvorem na této planetě, protože poskytuje nejen

velice chutné maso v mladé fázi vývoje, ale i dlouhodobou produkci

https://aeronet.news/wp-content/uploads/HappyPoultryTree.jpg
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vajec v dospělém věku. A to poskytuje lidem potravinovou svobodu a

nezávislost na režimu, vytváří to potravinovou nezávislost rodin na

venkově.

Na slepicích přežili Češi válku v dobách Protektorátu, ani nacistům slepice nevadili, ale dnes v roce

2022 končí české slepice v lockdownech. A zase jenom v Protektorátu, jinde ne

Slepice je všežravec a jede rostlinnou i živočišnou stravu. Zobe obilí,

zeleninu, ovoce i masové odřezky z kuchyně, šlachovité maso, staré

pečivo, no prakticky úplně všechno. Slepice je samoúdržbový tvor,

který potřebuje jen minimum zdrojů pro produkci vajec. Vyšších

snůšek se dosahuje přikrmováním krmnými směsi a šrotem. Jenže

na venkově tohle neplatí, samochovy spočívají právě na tom, že se

slepice nechají volně běhat, aby se postaraly samy o sebe a nahrabaly

si potravu. Přikrmování obilím je jen doplněk. A teď si představte,

co se stane, když nařídíte samochovatelům, že musí mít

slepice natrvalo zavřené v kurníku. V tom okamžiku se zvedají

náklady na slepice do astronomických výšin. Musíte začít nakupovat

krmné směsi, kombinace rostlinných a živočišných šrotů, a to už

nelze realizovat ze zbytků z kuchyně.

Kachny a slepice pod otevřeným nebem. V ČR od středy zločin pod pokutou

100 000 Kč až 2 000 000 pro podnikatele

https://aeronet.news/wp-content/uploads/KachnySlepice.jpg
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Když slepice nemůže zobat venku ze země, spořádá opravdu velké

objemy krmiva. K čemu to povede? K ukončení samochovů slepic u

malých chovatelů. Pod směrnicemi a hrozbami z virů a pokut se

zlikvidují chovy kuřat a slepic. Zůstanou jen velkochovy pod státní

regulací, normami, emisními poplatky, emisními daněmi z CO2 atd.

Zatímco v Chebu nesmí slepice ven, o pár kilometrů dál si

promenádují německé slepice pod širým nebem podél silnice. To je

celá ta komedie s virem H5N1 v Česku. A globalisté to myslí vážně,

protože jim vadí nejen lidé, kteří si sami vyrábí a chovají kuřecí maso

a produkují si vejce ze slepic. Vadí jim už i to, že máte doma

nezávislost topení a ohříváte se spalováním dřeva z vlastního lesa

apod.

Šílenství z Bruselu? Spalování dřeva produkuje více emisí CO2 než fosilní paliva, varují vědci!

Hlásná trouba Evropské unie v podobě serveru Euractiv totiž

přinesla v úterý neuvěřitelný článek [3], že skupina

evropských vědců pracujících pro Brusel zjistila, že

spalování dřeva a dřevní štěpky produkuje ve skutečnosti

více emisí CO2 než fosilní paliva, a tudíž by mělo dojít ke změně

evropské směrnice RED II (Renewable Energy Directive II), která

zavádí pravidlo, že každé nové zdroje energie v EU, které mají mít

požehnání Bruselu jako ekologické a nezatížené emisními daněmi,

musí splňovat podmínku hranice minimálně 70% nižších emisí CO2,

než jaké emise mají fosilní paliva.

Až dosud byla biomasa, tedy palivo rostlinného původu, považováno

za ekologické, ale to už podle všeho neplatí. Podle vědců jde totiž o

to, že dřevo je primárním sekvestorem, tedy úložištěm pro CO2 z

atmosféry. Dřevo je tak doslova nasáklé pohlceným CO2 z ovzduší.

Ale když se ty stromy porazí a začne se s nimi topit v kotlech a v

kamnech, tak se to CO2 opět vrátí v obrovských objemech do

atmosféry, a to není všechno. Holandsko již v roce 2020

rozhodlo, že dřevo nebude považovat za udržitelný zdroj

energie [4]. To je panečku šílenství. Dřevo, které se obnovuje,

https://href.li/?https://www.euractiv.com/section/biomass/opinion/why-burning-primary-woody-biomass-is-worse-than-fossil-fuels-for-climate/
https://href.li/?https://www.euractiv.com/section/energy/news/the-dutch-have-decided-burning-biomass-is-not-sustainable/
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roste, má semena, ze kterých vyroste nový strom, prý není udržitelné

palivo. Země, která likviduje a střílí ze zbraní na vlastní farmáře, ale

už ničím nepřekvapí.

Tohle se brzy bude rovnat v EU teroristickému činu, dřevo určené na topení

Tím, že se začnou kácet lesy na výrobu dřeva a štěpky pro topení, tak

tím se začne snižovat plocha lesních porostů určených pro ukládání

CO2 z ovzduší, takže o to méně CO2 bude uloženo do stromů a tím

více CO2 se bude v atmosféře kumulovat, čím více se bude topit

dřevem. Vědci tak naléhají na změnu směrnice RED II v EU,

aby naopak označila spalování dřeva jako nejvíce brutální

formu znečišťování ovzduší a aby na topení dřevem byly

uvaleny emisní daně, vyšší než jsou emisní daně na spalování

fosilních paliv jako je uhlí nebo ropa a paliva z ní. Globalisté se

nezastaví, nechtějí otrokům a goyim dovolit nezávislost a svobodu,

naprosto v ničem. Když máte možnost sami si vyrobit kuřecí maso a

nakrmit rodinu, tak jste svobodní. Pokud si sami vyrobíte vejce

chovem slepic, jste svobodní.

Total Control lidem sebere všechny myslitelné svobody a jejich formy, ani potraviny se nebudou moci

produkovat svépomocí, ani dřevem se nebude smět topit

https://aeronet.news/wp-content/uploads/BiomasaDrevo.jpg
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Pokud si sami vypěstujete brambory na vlastním pozemku (než vám

ho vláda sebere jako v Holandsku farmářům), tak jste svobodní. A

pokud si můžete sami zatopit dřevem, jste svobodní. Jenže, když vám

uvalí CO2 daň na dřevo, na slepice, na vejce, na brambory dražší než

banány, a to všechno ve jménu mantry snižování CO2, tak svoboda

mizí a zaniká.

Nebudeš jíst maso, budeš jíst brouky a hmyz. Nebudeš

chovat zvíře na pozemku, protože to zvyšuje emise.

Nebudeš topit ničím, co by šlo spálit zdarma a levně,

protože tím zvyšuješ emise. Takový teror je právě nyní zaváděn

všude v západním a už dávno ne vyspělém světě. Už ani dřevem si

brzy lidé nezatopí, zatímco budou mrznout ve strachu, aby neplatili

vysoké emisní povolenky. Za dobu 2 let covidového teroru si

globalisté ověřili, že lidi je možné připravit o svobodu pohybu.

Živočišnou potravu mají nahradit “udržitelné” potraviny z hmyzu anebo z

červů, viz. obrázek

https://aeronet.news/wp-content/uploads/EdibleInsectsBags.jpg
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Takže, teď nadchází druhé dějství, likvidace potravinové a

energetické svobody. Na konci má být nový společenský systém Total

Control, tedy společnosti, kde bez dozoru, směrnice a sledování

nepůjde udělat ani krok. Všichni a všechno bude registrované,

následně regulované, poté zdaněné a nakonec zakázané

pod nějakou bohulibou záminkou obecního blaha nebo

ochrany před čímkoliv.

Bez slepic, bez dřeva, bez kuřat, bez hotovosti, bez tepla, bez úspor,

bez auta, bez práce… na nepodmíněném příjmu jako otrok odkázaný

na milost pána. Je to jen otázka času, než globalisté začnou uvalovat

emisní daně na ornou půdu podle výměry, na chovy slepic podle

kusů, na vlastníky lesů podle rozlohy zalesnění určené k těžbě na

palivové dřevo. Postupují stejně jako v roce 2020. Vytvoří kauzu,

povyk a zděšení z viru, zaženou slepice do lockdownů a malí

chovatelé se v lockdownech položí a velcí chovatelé s halovými chovy

posílí a ovládnou trh a poté zdraží, protože kuře se stane luxusní

omezenou potravinou. Pouze se opakuje to, co jsme viděli v letech

2020 až do počátku roku 2022 na lidech. Teror omezování s cílem

Velkého resetu všeho, lidí, potravin, dopravy, zaměstnání a hlavně

myšlení lidí.

-VK-

Šéfredaktor AE News

70

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

https://aeronet.news/donate/
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Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

Návštěvník

Jedno velké moudro 🙂

https://href.li/?https://pbs.twimg.com/media/FjHtKE9XgAAX6Ek.jpg
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Politici by měli nosit sponzorské bundy … abysme věděli kdo je

vlastní 🙂

Návštěvník

Už se začínají objevovat první memy 🙂

Návštěvník

Pár vtípků z neČT24 na Telegramu 🙂

Návštěvník

Hlavně prevenci 🙂

Návštěvník

https://www.seznamzpravy.cz/diskuze/ekonomika-firmy-ptaci-

https://href.li/?https://pbs.twimg.com/media/Fj9xCQNXwAQMK8P.jpg
https://href.li/?https://www.seznamzpravy.cz/diskuze/ekonomika-firmy-ptaci-chripka-znovu-radi-veterinari-vyhlasili-zakaz-chovu-drubeze-venku-181361
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chripka-znovu-radi-veterinari-vyhlasili-zakaz-chovu-drubeze-venku-

181361

I ovcolidi na mainstreamu začínají prozřívat… jen víc takových

absurdit a ono to imploduje samo. Prosím, ještě kočičí lokdaun a

lokdaun na modré auta

Návštěvník

Tak nám zabili svobodu Piráti, který přitom volili svobodomyslní

vyhulenci..tak to si nevymyslíte paní Millerová…

Občanka a řidičák v mobilu už za rok, slibuje Bartoš

https://href.li/?https://i.imgur.com/NmIPieT.jpeg
https://href.li/?https://www.seznamzpravy.cz/diskuze/ekonomika-firmy-ptaci-chripka-znovu-radi-veterinari-vyhlasili-zakaz-chovu-drubeze-venku-181361
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Doklady na plastových kartičkách se neruší, budou dál platit. Kdo je

ale nechce používat, nebude muset, vystačí si s chytrým telefonem

nebo hodinkami, řekl včera vicepremiér pro digitalizaci Ivan Bartoš

(Piráti).

Zdroj: https://www.penize.cz/spotrebitel/438692-obcansky-i-

ridicsky-prukaz-si-nahrajete-do-mobilni-aplikace-prijde-aplikace-

edokladovka?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-

internetu#dop_ab_variant=848310&dop_source_zone_name=hpfe

ed.sznhp.box

https://www.penize.cz/spotrebitel/438692-obcansky-i-ridicsky-

prukaz-si-nahrajete-do-mobilni-aplikace-prijde-aplikace-

edokladovka?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-

https://href.li/?https://i.imgur.com/14R1jiH.png
https://href.li/?https://www.penize.cz/spotrebitel/438692-obcansky-i-ridicsky-prukaz-si-nahrajete-do-mobilni-aplikace-prijde-aplikace-edokladovka?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-internetu#dop_ab_variant=848310&dop_source_zone_name=hpfeed.sznhp.box
https://href.li/?https://www.penize.cz/spotrebitel/438692-obcansky-i-ridicsky-prukaz-si-nahrajete-do-mobilni-aplikace-prijde-aplikace-edokladovka?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-internetu#dop_ab_variant=848310&dop_source_zone_name=hpfeed.sznhp.box
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…

pirát

čili

loupežník nám suverénně a bez mrknutí svého zfetovaného a

vyžilého, slizského /ještěřího/ oka zavádí totálně kontrolní

tyranii..chucpe jako prase…vysokej level oblbnutí a zblbnutí

mas..těch hovad, co ho volili…

pirát, čili lupič vícepremiérem pro digitalizaci…cha cháááá…kozel

https://href.li/?https://i.imgur.com/Sm1bi5a.jpeg
https://href.li/?https://www.penize.cz/spotrebitel/438692-obcansky-i-ridicsky-prukaz-si-nahrajete-do-mobilni-aplikace-prijde-aplikace-edokladovka?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-internetu#dop_ab_variant=848310&dop_source_zone_name=hpfeed.sznhp.box
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zahradníkem…pusťte si ho do zahrady, jenomže tohle je

moderní požírač vašeho zelí..ten vám ho nesežere..ten žere

lepčejší pochoutky..on má totiž pravomoce vám rovnou

celou tu zahradu zakázat..!!!…

 
..a jinak gratuluji k postřehu VK…mnozí z nás si ani nepovšimli, že

opravdu jsou už brambory dražší než banány a to je fakt vrchol…

sahají nám po životních krcích, ale co cheš po českých krtcích…hlavy

mají v písku a v pr…..

Návštěvník

Nejsou to Piráti, jsou to Pindáti 🙂

https://href.li/?https://i.imgur.com/xl8jTBM.png
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https://pravyprostor.net/?

p=153249

Návštěvník

“Globalisté se nezastaví, nechtějí

otrokům a goyim dovolit

nezávislost a svobodu, naprosto

v ničem.”

 
-VK-

Nezastavili se v minulosti před

těmi nejhoršími zločiny proti

lidstvu, nezastaví se ani v přítomnosti. Satanova synagoga

– organizované mocenské Židovstvo (globalisté) a jím

řízené zednářstvo, žene národy do totálního ujařmení!

Přesně podle ideologie a plánů židovského Talmudu a

Protokolů sionských mudrců.

Mor v Talmudu:

Midrasch Talpioth 225: „Nežidé byli stvořeni, aby sloužili Židům jako

otroci.“

 
Talmud IV/3/54b: „Majetek gójů je jako majetek bez pána, a každý

(Žid), který se jej zmocní, se stává jeho vlastníkem.“

 
Zohar II, 4b: „Porodnost Nežidů musí být masivně potlačována.“

 
Zohar I, 168a: „Židé se vždy musí snažit oklamat Nežidy.“

 
Erubin 43b: „V čase Mesiáše se všichni (Nežidé) stanou otroky Židů.“

 
Yebamoth 98a : “Všechny nežidovské děti jsou zvířata.”

 
Sanhedrin 59a: „Zavraždit gojíma je jako zabít divoké zvíře.“

 
Abodah Zara 26b: „Nejlepší z Nežidů musí být zabiti.“

 
Sanhedrin 59a: „Gój, který strká nos do Zákona (Talmud) je vinen

smrtí.“

 
Hilkkoth Akum X1: „S gojímem neměj slitování.“

 
Baba Necia 114,6: „Židé jsou lidské bytosti, ale národy celého světa

nejsou lidští tvorové, ale zvířata.“

 

https://href.li/?https://fungate.cz/wp-content/obrazky/2018/07/PREVENCE-300x300.png
https://href.li/?https://pravyprostor.net/?p=153249
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Simeon Haddarsen, fol. 56-D: „Až přijde Mesiáš, každý Žid

bude mít 2800 otroků.“

 

Babylónský talmud

“Totální ovládnutí světa Židovstvem bude mít za následek zotročení

všech nežidovských národů a nejhrůznější diktaturu. Cílem je

skutečně jediný světový stát pod vládou židovského krále a židovské

kněžské aristokracie.”

 

https://href.li/?https://pravyprostor.net/wp-content/uploads/2022/12/chtel_bych_videt_nazivo_predvolebni_debatu_mezi_tema_dvema.jpg
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(Miroslav Dolejší, soukromá korespondence, 1999)

Návštěvník

A neni nahodou CO2 s O2 v prime umere co se tyce

stromu? V tom pripade, by se melo naridit povinne

vysazovat vice stromu vsude kde se jen da., aby se dle

propoctu plyny vyrovnaly. A ano politikum zakazat pouzivat

soukroma letadla a posadit je mezi lid ( ten by jim to uz na nebesich

vysvetlil pri letu… ve smyslu, ze jejich letadlo misto 5-ti politiku jiste

zvladlo prepravit min .30 civilistu.

 
O lodni doprave nemluve- no vsechno spatne v tomto state proste!

Hlavne opatrne, pekne “ vylizane” se jim to musi sdelit- to je ted

poslednich par let modni trend. Sami ti “ dulezitejsi” ukazuji nam a

uci nas, jak se to ma delat- jdou nam vzorem. Proste musite se to

presne tak naucit, jinak uz se ani s babou na verejnych zachodcich

nedomluvite a proste se z toho pos… te. Nemluve, vubec o tom,

https://href.li/?https://media.snl.no/media/57108/standard_compressed_Babylonian_Talmud__Seder_Zera_im.jpg
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kdybyste se to nenaucil vubec a chtel jit pak neco vyrizovat po

uradech. Cim jste “ ulizanejsi” tim to pujde rychleji a bez vetsich

problemu…

Návštěvník

Omlouvám se za odběhnutí od tématu článku,

 
ale opravdu potřebuji najít odzdrojovanou odpověď na to,

co jsem opakovaně letos slyšel na SVCS. A to sice, že ČR

(jakož asi tedy prý i jiné státy) je registrována u nějakého anglického

soudu jako ltd company. Ano, lze vygooglit registraci, co zde byla už i

nějaká registrace publikována v rámci nějaké jiné diskuze, ale to byla

jen běžná registrace nějakého s.r.o. (ltd), kterou si může založit

zřejmě úplně kdokoliv, v tom případě nějaký John Douglas. I naše

soudy registrují Czech Republic jako s.r.o., lze dohledat, ale to si zase

jen někdo dal takový název pro svoji firmu a nic to nemá se státem

společného. Zdá se, že název “eseróčka” není nijak limitován ve

smyslu, že se nesmí použít název státu. A tedy to chápu tak, že kdo

dříve příjde, ten dříve daný název registruje u soudu a klidně může

tak používat i název státu. Zatím to, že státy jsou nějak oficiálně

registrovány u anglických soudů, považuji tedy za hoax, bohužel

opakovaně šířený skrze SVCS, což jim škodí.

 
Je zde prosím někdo, kdo o tom ví více a může k tomu něco

relevantního říci / napsat? Děkuji.

Návštěvník

Nejnovější brutal-real analýza zatím posledních zvěrstev

spáchaných na Češích fialovým gangem:

 
https://www.michalapetr.com/map-1538-ceska-i-

slovenska-vlada-se-zarucily-za-dluhy-ukrajiny-u-bankeru-co-z-toho-

plyne/

 
Autoři zmiňují doporučení nadnárodních bankovních korporací

Zelebubnovi zvýšit Ukrům daně, ovšem tady na AE se psalo, že

Zelebuben zrušil na Ukrajině všechny daně (vč DPH) už někdy na

jaře t.r. tj ukroši nic neodvádí pouze kasírují, a to především Čechy,

https://href.li/?https://www.michalapetr.com/map-1538-ceska-i-slovenska-vlada-se-zarucily-za-dluhy-ukrajiny-u-bankeru-co-z-toho-plyne/
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prostřednictvím fialového gangu a dalších jim spřízněných děvek.

A fialový gang se teď cítí mimořádně silný v kramflecích díky

absurdnímu vítězství v senátních a komunálních volbách, tj teď už

může být jen hůř.

 
Pokud jde o chov slepic může při zákazu hrát roli vedlejší produkt

slepičáků = ledek, podstatná složka základního střeliva, Jiné

střelivové zákl.chemikálie (především za komanču zcela volně

dostupná kys.dusičná 63% ) už byly na úrovni EU zakázány

 

 


